申请证书变更审批表

原获证组织名称: 杭州名川科技有限公司 张数: 3
□审核前变更
□MM □ F _
变更内容: □组织名称变更 □注册地址变更 □生产经营地址变更 □证书范围
□组织石标文文 □注加地址文文 □至广经营地址文文 □ 证书记函 □统一社会信用代码变更
变更前内容: 中文: Q: 窗帘及配件的销售和窗帘的设计、制作; E: 窗帘及配件的销售和窗帘的设计、制作所涉及的相关环境管理活动; O:窗帘及配件的销售和窗帘的设计、制作所涉及的职业健康和安全活动
英文: Q:The sales of curtains and their accessories, as well as the design and production of curtains.
E:The sales of curtains and their accessories, as well as the design, production of curtains and
related environmental management activities. O:The sales of curtains and their accessories, as well as the design, production of curtains and
relevant occupational health and safety management activities
备注: 审核记录及现场有窗帘安装的记录。
变更后内容: 中文: Q: 窗帘及配件的销售和窗帘的设计、制作及安装; E: 窗帘及配件的销售和窗帘的
设计、制作及安装所涉及的相关环境管理活动; O:窗帘及配件的销售和窗帘的设计、制作及
安装所涉及的职业健康和安全活动 英文: Q:The sale of curtains and accessories, as well as the design, production and installation of
curtains F: The sale of curtains and accessories, as well as the design, production and installation
of curtains and related environmental management activities O: The sale of curtains and accessories, as well acted design, production and installation of curtains and related
environmental management activities
(更改后的组织发统)0097529 2025 年【月八日
项目负责人: 群 去 审批:
日期: 2025-5-13 日期: